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I N T E R P E L A C J A 

kolejna dot. ul. Wiklinowej 

 

 Sprawę m.in. ul. Wiklinowej poruszam od dawna. Odpowiedź Ratusza na moją 

ostatnią interpelację w tym temacie wskazuje, że stopień zaawansowania prac nad 

przygotowaniem dokumentacji technicznej - za którą odpowiedzialna jest Naczelna 

Organizacja Techniczna - pozwala założyć uzyskanie pozwolenia na prowadzenie 

robót pod koniec I kwartału tego roku. Od analizy tych dokumentów i uzyskania 

wymaganych prawem zezwoleń jest uzależniona możliwość zabezpieczenia środków 

finansowych i wprowadzenia zadania do realizacji. 

 Szczególnie ostatnie pogody uwydatniają problem - oprócz ubytków 

nawierzchni, błoto i zastoiska wody. 

 Wobec tego wnoszę o przyspieszenie maksymalnie jak to możliwe prac 

dotyczących dokumentacji i uzyskiwania pozwoleń, a następnie realizacji inwestycji, 

tj. budowy ul. Wiklinowej, gdyż uciążliwości są znaczne dla Mieszkańców tej ulicy i 

dojeżdżających m.in. do znajdującej się przy niej Szkoły Podstawowej nr 6. 
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